



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.
又一村花園俱樂部有限公司

2024年12月11日

尊敬的會員：

第34屆俱樂部委員會及各小組委員會成立通告

2024年會員大會已於2024年11月26日順利舉行，第34屆俱樂部委員會及其轄下各小組委員會亦已相繼正式成立。新一屆委員會及各小組委員會將領導俱樂部向前邁進，務求在各項設施方面帶來新思維，並持續為各會員提供更優質的體驗。

我們歡迎各會員與委員會成員進行交流，彼此分享寶貴意見與建議，致力於任期內與會員攜手合作，為俱樂部服務質素及會員福祉作出努力。

感謝大家一直以來的支持。

11 December, 2024

Dear Valued Members,

Notice of the Establishment of the 34th Club General Committee and Various Sub-committees

The 2024 General Meeting was successfully held on 26 November, 2024. The 34th Club General Committee and its various Sub-committees have officially been established. The new General Committee and Sub-committees will lead the Club forward, aiming to bring new ideas to various facilities and continuously provide a higher quality experience for all members.

We welcome all members to engage in discussions with Committee Members, share valuable opinions and suggestions, and work together during this term to improve the quality of Club services and member well-being.

Thank you for your continuous support.